

**卫理公会以萨迦守望者 09-15/05/2024**  
**五月第二个星期的祷告事项**

A. 世界

1. 为 AI 技术祷告，求主保守人心，善用此技术，勿行诡诈。  
<https://shorturl.at/fkuCL>
2. 为巴西洪涝祷告，求主怜悯、施恩、保守搜救工作之进展。  
<https://rb.gy/22b9gd>

B. 国家

1. 为民众的心祷告，勿贪，时刻谨慎，分辨真假，防诈骗。  
<https://rb.gy/wmdykd>
2. 为公务员加薪的政策祷告，求神的公义彰显，不留隐患。  
<https://rb.gy/fuch7>

C. 教会

1. 为教会生活祷告，藉崇拜、祷告会、团契等，彼此守望。
2. 为教会灵命祷告，不死在活动中，乃要常被更新、成长。

D. 家庭/个人

1. 为家庭祭坛祷告，以此增进家人间的关系及灵命的成长。
2. 为个人有渴慕神的心祷告，渴望与神亲近，更多认识神。

## **The Methodist Issachar Watcher 09-15/05/2024**

### **Prayer items 2nd week of May**

#### A. World

1. Pray for the development of AI technologies. Asking God to protect the heart of people that they may use this technology wisely and honestly  
<https://shorturl.at/nzHLR>
2. Pray for the floods in Brazil, may God show mercy and grace, and grant His protection to all as rescue works are underway.  
<https://rb.gy/nqx7k1>

#### B. Nation

1. Pray for the hearts of the people that they will not be greedy, to be cautious at all time, to discern between true and false, and to guard themselves against fraud.  
<https://rb.gy/dtju51>
2. Pray for the policy to raise the salaries of civil servants, asking God to reveal any hidden dangers and to grant wisdom.  
<https://rb.gy/ay50zk>

#### C. Church

1. Pray for church life and may we guard one another in worship, prayer meetings, fellowship, etc.
2. Pray for the spiritual life of the church so that it will not be programs oriented, but be constantly renewed and growing in the faith.

#### D. Family

1. Pray for the family altar, that it may enhance family relationships and promote spiritual growth.
2. Pray for individuals to have a heart that desires greater closeness to God, and to know more about God.

## **Pengawal Isakhar Methodist 09-15/05/2024**

### **Doa minggu kedua Mei**

#### **A. Dunia**

1. Berdoa untuk teknologi AI. Berdoa agar Tuhan melindungi hati manusia agar menggunakan teknologi dengan bijak, dan tidak menyeleweng.  
<https://shorturl.at/dDM49>
2. Berdoa untuk banjir Brazil agar Tuhan menunjukkan belas kasihan dan rahmat, serta melindungi sepanjang kerja pencarian dan penyelamatan.  
<https://rb.gy/qjfe9y>

#### **B. Negara**

1. Berdoa untuk hati masyarakat agar tidak tamak, dan sentiasa berwaspada, berupaya untuk membezakan yang benar dan yang palsu, serta berjaga-jaga supaya tidak tertipu.
2. Berdoa untuk dasar kenaikan gaji penjawat awam, memohon agar Tuhan mendedahkan keadilan-Nya dan tidak meninggalkan bahaya yang tersembunyi.  
<https://rb.gy/1korjt>

#### **C. Gereja**

1. Berdoa untuk kehidupan gereja dan saling mengawasi melalui ibadat, mesyuarat doa, persekutuan, dsb.
2. Berdoa untuk kehidupan rohani gereja supaya ia tidak mati dalam aktiviti tetapi sentiasa diperbaharui dan bertumbuh.

#### **D. Keluarga/Diri**

1. Berdoa untuk mezbah keluarga agar dapat meningkatkan hubungan keluarga dan pertumbuhan rohani.
2. Berdoalah agar individu mempunyai hati yang haus akan Tuhan, rindu untuk dekat dengan Tuhan, dan lebih mengenali Tuhan.